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ZÁPISNICA 
 

z mimoriadneho  zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Pezinku, konaného dňa 12.01.2012 

o 18:00 hod. v zasadačke MsÚ, Radničné nám. č. 7, I. posch., č. dv. 12 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

PROGRAM : 

 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie 

2. Návrh na podanie žiadosti o poskytnutie dotácie na spracovanie ÚP 

3. Rôzne 

 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie 

 

Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor Mgr. Oliver Solga. Skonštatoval, že je prítomná 

nadpolovičná väčšina poslancov a zasadnutie je uznášania schopné.  

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a v 1. hlasovaní, počtom hlasov: 19 „za“, žiadne proti, 1 

zdržanie sa a  schválení: PaedDr. Katarína Vladová, PhD., Mgr. Adam Solga a František 

Féder. 

Za overovateľov zápisnice primátor určil Ľubomíra Čecha a Ing. Jána Čecha. 

 

Primátor informoval prítomných o  zaradení nového bodu programu:  

bod č. 3.01 Informácia o poslaneckých dňoch na rok 2012 

 

Poslankyňa Mgr. Božena Mizerová navrhla, aby do programu MsZ bol zaradený ako štvrtý 

bod: Interpelácie poslancov 

 

Poslankyňa Mgr. Kvetoslava Štrbová predniesla poslanecký návrh: zaradenie nového bodu do 

programu MsZ: 

bod č. 3.02. Náplň práce pracovných stretnutí poslancov 

 

Poslanec Ing. Marián Šipoš predniesol poslanecký návrh: zaradenie nového bodu do 

programu MsZ: 

bod č. 3.03. Doručovanie materiálov na zasadnutie Mestského zastupiteľstva 

 

V 2. hlasovaní počtom hlasov: 14 „za“, 1 proti, 3 zdržania sa a 2 nehlasovali, poslanci 

doplnený program schválili.  

 

 

2. Návrh na podanie žiadosti na poskytnutie dotácie na spracovanie ÚP 

 

Materiál spracovala Ing. Ľubica Mezeiová, ktorá prítomných s ním oboznámila. Zo strany 

poslancov neboli žiadne návrhy ani pripomienky. NK odporučila hlasovať o uznesení 

v predloženom znení. V 3. hlasovaní, počtom hlasov: 20 „za“, žiadne proti, žiadne zdržanie 

sa. 
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Záver: U z n e s e n i e   MsZ č. 1 – 1/2012  zo dňa 12.01.2012 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku  

 

(a) schvaľuje 

 

predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie 

obce v zmysle zákona 226/2011 Z.z. v znení neskorších predpisov. Dotáciu možno poskytnúť 

vo výške 80% opravnených nákladov na spracovanie územnoplánovacej dokumentácie – 

koncept riešenia územného plánu obce 

 

(b) súhlasí so záväzkom 

 

v zmysle zákona 226/2011 Z.z. v znení neskorších predpisov § 4 ods. 2, že proces 

obstarávania a schvaľovania územnoplánovacej dokumentácie potrvá najviac tri roky od 

uzatvorenia zmluvy medzi ministerstvom a žiadateľom 

 

 

3. Rôzne 

 

3.01. Informácia o poslaneckých dňoch na rok 2012 

 

Primátor informoval prítomných o poslaneckých dňoch na rok 2012. Poslanci budú občanom 

odpovedať na ich dotazy, pripomienky a pod., na Mestskom úrade Pezinok v Dennom centre 

na Cajlanskej ul. 95 (prvý pondelok v mesiaci) a v Integrovanom klube na Oreší (prvá streda 

v mesiaci). Rozpis poslaneckých dní na rok 2012 bude doručení do e-mailových schránok 

poslancov. 

 

 

3.02. Náplň práce pracovných stretnutí poslancov 

 

Poslankyňa Mgr. K. Štrbová navrhla zmenu obsahu pracovných stretnutí poslancov. Občania 

sa obracajú so svojimi pripomienkami, návrhmi na poslancov. Poslanci na pracovnom 

stretnutí by tieto požiadavky tlmočili pracovníkom MsÚ. Nebránime sa tomu, aby sme si 

v prvej časti pracovného stretnutia prešli materiály a v druhej časti prediskutovali prípadne 

návrhy a podnety poslancov − odpovedal primátor. Prednosta MsÚ navrhuje – poslanci na 

sekretariát PMsÚ doručia návrhy, ktoré sa predložia na pracovnom stretnutí. Pracovníci MsÚ 

budú informovať poslancov o výsledku predloženého návrhu. Poslankyňa Mgr. K. Štrbová 

predniesla poslanecký návrh: vzhľadom na záujem poslancov podieľať sa na rozvoji mesta 

ako i na riešení problémov žiadame doplniť program pracovného zasadnutia o problematiku 

vyplývajúcu z Programového vyhlásenia MsZ a zaradiť, prípadne požiadať do plánu činnosti 

na nasledujúce obdobie oddelení MsÚ (najmä informovať o chronológií udalostí týkajúcich sa 

danej problematiky). Zo strany poslancov neboli žiadne návrhy ani pripomienky.  

 

Poslanci najskôr hlasovali za poslanecký návrh poslanca Ing. M. Šipoša, ktorý poslanec 

predniesol v bode č. 3.03.  

 

NK odporučila hlasovať o poslaneckom návrhu Mgr. K. Štrbovej. V 5. hlasovaní, počtom 

hlasov: počtom hlasov, 13 „za“, žiadne proti, 6 zdržaní sa a 1 nehlasoval, poslanci návrh 

schválili. 
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Záver: U z n e s e n i e   MsZ č. 1 – 2/2012  zo dňa 12.01.2012 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku schvaľuje 

 

poslanecký návrh, aby podnety a návrhy poslancov boli súčasťou pracovných stretnutí 

poslancov MsZ v Pezinku 

 

ODÔVODNENIE: 

 

Z dôvodu záujmu poslancov MsZ podieľať sa na rozvoji mesta ako i na riešení problémov 

budú programy pracovných stretnutí poslancov MsZ doplnené aj o problematiku vyplývajúcu 

z Programového vyhlásenia MsZ. 

 

Prípadné požiadavky poslancov MsZ budú zaradené do plánu činností na nasledujúce obdobie 

oddelení MsÚ (úlohou bude najmä informovať o chronológií udalostí týkajúcich sa danej 

problematiky). 

 

 

3.03. Doručovanie materiálov na zasadnutie Mestského zastupiteľstva 

 

Poslanec Ing. M. Šipoš predniesol poslanecký návrh: MsZ ukladá MsÚ úlohu povinnosť 

zverejňovať na webovej stránke Mesta Pezinok materiály v tom istom čase, ako idú do 

schránok poslancov. Tento poslanecký návrh vzišiel z podnetu obyvateľov mesta Pezinok. 

NK odporučila hlasovať o poslaneckom návrhu. V 4. hlasovaní, počtom hlasov: 18 „za“, 1 

proti, žiadne zdržanie sa a 1 nehlasoval. 

Záver: U z n e s e n i e   MsZ č. 1 – 3/2012  zo dňa 12.01.2012 

 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku ukladá MsÚ úlohu 

 

zverejňovať všetky pracovné materiály pripravované na zasadnutie MsZ na webovej stránke 

Mesta Pezinok 

 

 

4. Interpelácie poslancov 

 

Mgr. Božena Mizerová 

 pýta sa, prečo sa nezrealizovala výmena okien na budove ZŠ Na bielenisku → 

odpovedal primátor: víťaz súťaže nebol schopný zrealizovať predmet súťaže tak ako bol 

navrhnutý. Po skutočnom zameraní predložil iný návrh, čo znamenalo nielen zmenu 

predmetu, ale aj inú cenu 

 

Drahomír Šmahovský 

 informoval sa, či už bol prijatý pracovník na realizáciu prác „kanalizácia v Grinave“ 

→ odpovedal prednosta MsÚ: Mesto oslovilo niekoľko advokátskych kancelárií, ale keď 

zistili koľko je účastníkov konania, skutočný záujem prejavili iba dve. Dňa 13.01.2012 sa 

uskutoční rokovanie na ktorom preberú PD. Po oboznámení sa s dokumentáciou predložia 

cenové ponuky za poskytnuté služby, a na základe cenovej ponuky si Mesto vyberie 

s ktorou advokátskou kanceláriou bude spolupracovať. Obidve advokátske kancelárie 
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majú rovnaké skúsenosti s poskytovanými službami. V konečnom dôsledku bude MsZ 

predložený materiál na schválenie –  

(a) informácia o riešení majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov na realizáciu 

kanalizácie v Grinave 

(b) rozpočtové opatrenie 

 

PaedDr. Katarína Vladová, PhD. 

 

 pýta sa, prečo jej nebola doručená pracovná náplň metodika školstva Mgr. Ľ. Štiglica 

→ odpovedal prednosta MsÚ: dňa 13.01.2012 bude mať pracovnú náplň Mgr. Ľ. Štiglica 

v poslaneckej schránke 

 

PhDr. Milan Grell 

 požiadal o genézu − skolaudovanie komunikácie v areáli UNIGAL  

 

Ľubomír Čech 

 pýta sa, kedy bude PD − Denné centrum, Cajlanská ul. 

 

Ing. Marián Šipoš 

 pýta sa, kedy bude vyznačené vodorovné značenie na ul. SNP  

 

Viktória Tahotná 

 riešenie prechodu na ul. Bratislavská, Fándlyho a Trnavská sú nebezpečné 

a neosvetlené  

 

Poslancom bude zaslaná písomná odpoveď na ich interpelácie. 

 

Gabriel Guštafík 

 

 podporil osvetlenie prechodov na Bratislavskej ul. a poznamenal, že na Kukučínovej 

ul. po dažďoch vteká voda občanom do dvorov 

→ odpovedal primátor: na Kukučínovej ul. je nevhodná niveleta chodníka a jeho 

vyspádovanosť 

 

 

 

 

 

 

Nakoľko nebolo viac bodov programu, návrhov ani pripomienok, primátor zasadnutie 

ukončil, poďakoval prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

___________________ ________________________ 

     Mgr. Oliver Solga    Mgr. Miroslav Šebesta 

            primátor               prednosta MsÚ   
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Overovatelia: 

 

Ľubomír Čech 

 

............................. 

 

 

Ing. Ján Čech 

 

............................. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Alena Čaputová 


